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De commissie ruimte in vergadering bijeen d.d. 6 oktober 2020 
 
 
 

Onderwerp:  
 
Geluidsschermen langs de N209 bij Bleiswijk 
 
 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
 
In de Commissie Ruimte van dd.15-09-2020 heeft de heer Neeteson van het bewonerscomité N209 
ingesproken. Sinds 2009 zetten omwonenden zich in om geluidschermen langs de N209 bij Bleiswijk 
gerealiseerd te krijgen. 
 
De Provincie erkent dat er een geluidsprobleem is. Vandaar dat er in 2014 geluidsarm asfalt is 
gekomen op de N209 ter hoogte van de Overbuurtseweg bij Bleiswijk.  
 
De Provincie Zuid-Holland heeft een toezegging gedaan aan het bewoners comité dat er op korte 
termijn geluidschermen bij Bleiswijk gerealiseerd zullen worden. 
 
Het plaatsen van geluidsschermen langs de N209 bij Bleiswijk laat al veel te lang op zich wachten. 
Het comité spreekt van trage en stroperige processen. De bewoners verliezen hun geduld en het 
vertrouwen in de politiek is tot nul gedaald. 
 
Er is geen zicht wanneer die geluidsschermen geplaatst zullen worden. 
 
De regie voorafgaand aan het plaatsen van de geluidsschermen ligt bij de Gemeente Lansingerland. 
( De uitvoering/realisatie ligt bij de Provincie Zuid-Holland.) 
 
 
 

Te bespreken in commissie: 
 
Hoe kunnen wij als Commissie Ruimte/Raad er voor zorgen dat het College dit probleem daadkrachtig 
oppakt? Is de commissie ook van mening dat het College weer de regie moet nemen door actief in 
gesprek te gaan met de betrokken partijen zoals: het Hoog Heemraadschap Schieland, de provincie 
Zuid-Holland, het bewoners comité en grondeigenaren om tot een oplossing te komen. 
 
Welke planning heeft het college die leidt tot en uitzicht geeft op realisatie van de geluidsschermen 
bij Bleiswijk binnen niet al te lange termijn. Kan de commissie deze planning op korte termijn 
ontvangen en per kwartaal worden geïnformeerd over de voortgang? 
 
 
 
 

Ondertekening en naam, 
 
Charles van Harn  CDA 
 
 

 


